CYTC Outstanding Series: Writer-in-Residence, Famous Taiwanese Writer Mr. Luo Yijun
   Mr. Luo Yijun, one of the most famous new generation writers in Taiwan, is also regarded as the First Wonder in 1960s. From 23rd to 29th November, Writer Luo will visit Cheng Yu Tung College (CYTC) to hold a seminar and 3 novel writing workshops. The talk “In dreams, I knew not an exile I remain(夢裡不知身是客)” will be held in the evening of 26th Nov and there 3 novel writing workshops will be conducted from 25th to 28th November. 

   Mr Luo Yijun’s first literary work, short stories collection Hong Zi Tuan(紅字團) generated great reaction when publishing in 1993. His works includes Jiang Sheng Shi Er Xing Zuo(降生十二星座), Xi Xia Lv Guan(西夏旅館) , Di San Ge Wu Zhe(第三個舞者), etc., covering varieties of genres such as short novels, full-length novels, poetry, prose, drama and fairy tale collections. His work, with montage-like narration and reversal of time and space, jumps out of the restriction of realism and shows the myth of post-modernism style. The renowned novel Xi Xia Lv Guan(西夏旅館) won “The 3rd Dream of the Red Chamber Award: The World’s Distinguished Novel in Chinese” in 2010. It is the first novel prize in Hong Kong awarded to writers in Chinese from around the world; it aims to encourage the publication of quality novels in Chinese.
The seminar will be held in the CYTC Dining Hall and the novel writing workshops will be held in CYTC TV Room (G009). The language will be in mandarin.
More information is as follows:
Seminar: “In dreams, I knew not an exile I remain(夢裡不知身是客)”
7:30pm-9:30pm, 26th Nov (Wed)
Novel Writing Workshops:
8:00pm-10:00pm, 25th Nov, 27th Nov, and 28th Nov, 2014.
Registration: http://ppt.cc/2i8J
鄭裕彤書院傑出系列講座：駐院作家-臺灣著名作家駱以軍系列活動
   駱以軍先生是臺灣新生代作家中最具影響力的一位，被譽為1960年代華語作家中的“一奇”。
   11月23日至29日，駱以軍先生將蒞臨鄭裕彤書院，主講座談會，並主持3個小說工作坊。 講座《夢裡不知身是客》將在11月26日晚舉行， 11月25, 27， 29日晚，書院小說工作坊與你不見不散。
   駱以軍先生的第一部作品《紅字團》在1993年出版後即引起熱烈反響。他的代表作品有《降生十二星座》、《西夏旅館》、《第三個舞者》等，體裁廣泛，包含了短篇小說，長篇小說，詩歌，散文，戲劇，童話集等。他的作品跳出了現實主義的桎梏，蒙太奇式的敘述，時間空間的倒置，為其渲染上了神秘的後現代主義色彩。其著名作品《西夏旅館》更獲2010年香港紅樓夢文學獎殊榮。
講座將在書院Dining Hall舉行，小說工作坊則在書院TV Room舉行(G009)

主講語言為普通話
更多資訊：
· 講座：《夢裡不知身是客》
11月26日晚7:30-9:30 
· 小說工作坊：
11月25日， 27日，28日晚上8:00-10:00
報名方式：http://ppt.cc/2i8J 
